
 

 

 MOZGÁSSÉRÜLTEK MEZŐKÖVESDI   
 

EGYESÜLETE  
3400 Mezőkövesd, Abkarovits Jenő tér 1.  

Tel  : 49/411-346; 500-169        Adószám:18417803-1-05  

       Fax  : 0649/500-170               Bank Sz.:55100162-12001462  
                   

  

Jegyzőkönyv  

  

  

Helye: 3400 Mezőkövesd, Abkarovits Jenő tér 1. szám az egyesület székháza.  

1.A szerv neve: (a válasz aláhúzandó)  

a. közgyűlés           b. vezetőség              c. kuratórium             d. egyéb:  

  

2.Az ülés időpontja (év/hónap/nap/óra): 2018.Július 04.-én szerda 08 óra 30 perc  

  

3. Az ülésen jelen vannak az alábbi személyek: (Közgyűlés esetén ezt a pontot nem kötelező  

kitölteni, ha helyette külön jelenléti ívet csatol!)  

  

4.Az ülésen jelen lévők levezető elnököt, jegyzőkönyvvezetőt és (kizárólag közgyűlés esetében) két 

jegyzőkönyv hitelesítőt választanak.  

  

Az ülést megnyitja Bukta László egyesület elnöke és egyben kéri, az elnökségi ülés megjelent tagjait 

válassza meg levezető elnöknek vagy tegye meg javaslatát a levezető elnök személyére. Más személyre 

javaslat nem érkezett, szavazást kér.  

  

V-1/2018.(VII.04.) sz. HATÁROZAT  

  

A vezetőség egyhangú 8 fő igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül megszavazta az 

elnökségi ülés levezető elnökének: Bukta Lászlót  

  

Levezető elnök neve: Bukta László  

Jegyzőkönyvvezető neve: Lázár Szilárd  

  

 Levezető elnök köszönti a megjelenteket, a határozatképesség vizsgálata során a megjelentek számára 

tekintettel megállapítja:   

  

Jelen vannak: 7 fő szavazati joggal rendelkező vezetőségi tag  

                3 fő meghívott  

 11 fő szavazati joggal rendelkező vezetőségi tagból 8 fő jelen van. A határozatképességhez szükséges 

50 %+1fő jelen van. Ez esetben a vezetőségi tagok 80 %-a részt vesz az ülésen.  

  

Megállapítást nyert, hogy az ülés/közgyűlés (a válasz aláhúzandó)  

a. határozatképes  

b. nem határozatképes  

  



2. oldal   
Bukta László elnök: Nagy szeretettel köszönti a vezetőségi ülés valamennyi résztvevőjét   Az elnök 

javaslatot tesz a jegyzőkönyvvezető és két jegyzőkönyv hitelesítő személyére. Jegyzőkönyv vezetőnek 

Lázár Szilárdot, jegyzőkönyv hitelesítőknek pedig Panyi Tündét  és Márkus Mária  Noémit .  

  

 

 

 

 

 

 

V-2/2018.(VII.04.) sz. HATÁROZAT  

 

 

 

A vezetőség egyhangú  8 fő igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül megszavazta a 

levezetőelnök által javasolt jegyzőkönyvvezetőt, Lázár Szilárdot és két jegyzőkönyv hitelesítőt: Panyi 

Tündét  és Márkus Mária Noémit   

  

Bukta László elnök: Ismerteti a napirendi pontokat, amit minden érintett megkapott postán   

  

 

 

Napirendi pontok  

 

 

  

1. Tájékoztatás az előző elnökségi ülés óta történtekről    

  Ea.: Bukta László elnök             

2. Tájékoztató a MEOSZ 2018.Június  18-i  elnökségi üléséről  

  Ea.: Bukta László elnök  

3. Tájékoztató a pályázatok előkészületeiről –G.I.N.O.P.  –MEOSZ, ifi ebből adódó     

      feladataink 

        Ea.: Erdős Marietta pályázattal megbízott  

                                          

              4. Szociális üdültetési feladatok „Bokréta  apartman ház leterheltségeiről  

                      Ea: Kovács Anna  megbízott gondnok  

              5.Meghívások értékelése elkövetkező idők meghívásairól  

                      Ea: Deáki Imréné  irodavezető  

              6.”Kéz a Kézben” támogató szolgálat  működésével kapcsolatos jelentés  

                       Ea.: Kovács Henrietta megbízott szolgálatvezető  

 

 

 

V-3/2018.(VII.04.) sz. HATÁROZAT  

 

 

  



3. oldal   
A vezetőség egyhangú 8 fő igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül megszavazta az 

előzetesen megküldött és a levezető elnök által ismertetett napirendi pontokat. Indítvány javaslat más 

napirendi pontra nem érkezett.  

  

Bukta László elnök: Köszöntötte a megjelent elnökségi tagokat. Az elnökségi tagokból jelen lévő  7 

fő, megállapította, hogy az ülés határozatképes.   

  

 

 

 

1.) Tájékoztatás az előző elnökségi ülés óta történtekről    

 

Reuma klubunk vezetője Varga Istvánné (Borika)a gyógycipők igénylésének napjáról illetve az 

igénylés módjáról tájékoztatta az elnökségi ülésen megjelenteket: Elmondta. hogy július 17.-én 12 

órakor érkeznek a cipőgyártók képviselői akik kész termékeket és katalógust is hoznak magukkal. 

Aki igényelni szeretné hozzon magával egy régi bármilyen cipőt, és 7 ezer forintot első alkalommal 

ennyit kell fizetni. Szakember és szakorvos is lesz velük. aki válaszol az esetleges kérdésekre. 

méretvétel után még tartanak egy próbát, ahol szakszerűen lábra igazítják a már majdnem kész cipőt 

őszi téli cipőket lehet rendelni illetve csináltatni. elkészülni kb. októberre készülnek el a cipők  

bár a cipőkészítőkkel is jön egy ortopéd szakorvos, Borika volt osztálytársa is szívesen eljön hogy 

válaszoljon az esetlegesen felmerülő kérdésekre  őt Póta Zsuzsának hívják. egyesületünk tagja is 

szeretne lenni, és előadást is vállal. Gyűjtsük össze kérdéseinket és ő válaszol minden feltett 

 kérdésre .  

 Bukta László elmondta, előző ülésünk óta elkészült a Hankook pályázatunk mint kiderült, Új 

autónkra az MNB által dotált Ford Customra való gumit nem lehetett pályázni idén a Hankooktól 

azt meg kell vennünk idén is 4 külső gumira lehetett pályázni  

Elmondta még, hogy megváltozott az MNB logója, mint hivatalos szponzor viszont szerepel 

honlapunk nyitó oldalán ki kell cserélni az új logóra Komjáthy Zsolt feladata 

A Magyar Állam Kincstár ellenőrzése során mindent rendben találtak, amire a jövőben figyelni kell, 

ne maradjon számla a könyvelőnknél Vikinél az ellenőrzés idején  

Márkus Noémi: Új E pont létrehozását tervezte illetve mondta el a létrehozásról a tudnivalókat. Az 

országban 300 E-pont létrehozását célozta meg ez a pályázat 65 év alatti és 65 év feletti érdeklődők 

jelentkezését várja egy tanfolyammal kapcsolatban, ahol a laptop tablet és okostelefon használatával 

ismerkedhetnek meg az érdeklődők túl jelentkezéssel sem lehet probléma, mert akkor akár 

folyamatosan is mehet a tanfolyam. A 65 év alattiakat heti 20 órában oktatnák.  

 

 

V-4/2018.(VII.04.)sz. HATÁROZAT  

 

 

Az elnökség 7 fő igen szavazattal tartózkodás és ellen szavazat nélkül megszavazta az E-pont 

létrehozását illetve a pályázat elkészítését ahol az érdeklődők a leggyakrabban használt informatikai 

eszközökkel ( számítógép/laptop, Tablet, mobiltelefon  ismerkedhetnek meg  

 

 

  

V-5/2018.(VII.04.) sz. HATÁROZAT  

  

 



4. oldal   
 

 

Az elnökség 8 fő igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta a beszámolót az előző 

ülés óta történtekről.  

 

  2.  Tájékoztató a MEOSZ 2018.Június  18-i  elnökségi üléséről 

         A szabadságos tömböket pótolni kell . Eddig úgy tudtuk, hogy nem kell tömböt vezetni a    

         szabadságokról és a törvényben is így szerepelt. Mostantól vezetni kell és ha mégis kell készen  

         lesz .  

Judit Mezőcsát : a soron következő NRSZH ellenőrzéskor, már a szabályzatokat is ellenőrizni fogják 

ilyen például a szervezeti és működési szabályzat, pályázati szabályzat, illetve az új úniós adatvédelmi 

szabályzat. Dr. Kertész nézze át őket hogy rendben legyen minden szabályzatunk, az ellenőrzésre elő 

kell készíteni kérte Bukta László Elnökünk.  

MEOSZ nehezményezi, hogy rengeteget „harcolt az m3-as metró teljes akadálymentesítéséért most 

meg különböző civilek verik a mellüket mekkora munkát végeztek ezzel kapcsolatban. Köreinkben 

köztudomású mennyi munkája érdemi munkája van benne a MEOSZ vezetőségének. 

A FESZT-be beválasztották a MEOSZ elnökasszonyát Ágit. Előző évben , még rideg kapcsolata volt a 

MEOSZ-nak a FESZT-el mára ez  a múlté.  Reméljük az idő haladtával elismerést vált ki a MEOSZ 

által végzett munka  

LÁT-al kapcsolatban gondok vannak. Az egyesületek szeretnék visszakapni, a teljes körű LÁT 

ügyintézést, az OTP- től . Sokan kérnek felújítást mert már kopott a régi rendszer sajnos azonban , a 

felújítás NEM AKADÁLYMENTESÍTÉS. MEOSZ  kérte a LÁT ÖSSZEGÉNEK emelését , akár 1 

millió forintig is a súlyosan mozgássérülteknek illetve rászorulóknak. Debrecenben és Pécsett 

modellszerű helyet alakítanának ki, ahol teljes felülvizsgálaton menne át a páciens Neurológus adja az 

F.N.O. kódot az FNO  az állapotból adódó nehézségek leküzdése angol megfelelőjének mozaik szava  

mezőcsáti irodánk vezetője, Ducsai Judit személyes tapasztalata alapján felvetette, nem találja 

helyesnek, hogy felülvizsgálatokkor egy NRSZH-s orvos, felülbírálhatja egy szakorvos véleményét, 

vagy egyszerűen, nem veszi figyelembe azt  

 Egyesüleünktől, Deákiné Piroska és Panyi Tünde vett részt a MEOSZ által rendezett gyógyászati 

segédeszközök rendelésével kapcsolatos konzultáción, a MEOSZ- ban .Szakály József A MEOSZ 

főtitkára nehezményezte, hogy a megszólított 85 egyesület képviselői helyett mintegy 30-an jelentek 

meg, volt olyan egyesület, a miénket is beleértve amelyik két fővel képviseltette magát mégis csekély 

érdeklődést váltott ki ez a sokakat érintő témakör.  

 

3. Tájékoztató a pályázatok előkészületeiről –G.I.N.O.P.  –MEOSZ, ifi ebből adódó     

      feladataink 

  GINOP-os pályázat meg lett ítélve, megbízott szolgálatvezetőnknek, Kovács Henriettának ami 7 

hónapig 70%-os támogatást takar, ami után támogatás nélkül 4 hónap foglalkoztatás, kötelező  

Erdős Marietta elmondta, a MEOSZ  ifjúsági pályázatán 300 ezer forintot lehetett pályáznunk. a sikeres 

pályázat után, szünidő búcsúztatónk már teljesen elő van készítve.  

 

4 Szociális üdültetési feladatok „Bokréta”  apartman ház leterheltségeiről 

Teles leterheltségről beszélhetünk üdülőnkkel kapcsolatban . a vendégek „rendesebbek „ mint tavaly 

mondta el Kovács Anna megbízott üdülőgondnok. a vendégek elégedettek az ellátással illetve magával 

az üdülővel is. Néhányan hiányolták a wifi-t. bár ezt sehol nem reklámoztuk  többen emlékeznek úgy, 

hogy látták a honlapon a vezeték nélküli lehetőséget. sajnos üdülőnk nem rendelkezik ilyenfajta 

internet eléréssel. A Hajnal hotel reggelizteti üdülővendégeinket svédasztalos reggeli lehetőséggel az 

intézmény felajánlotta üdülővendégeinknek az egyszeri ingyenes masszírozást, amit meg is kapott 

mindenki, aki igényelte a vendégek ,elismerően nyilatkoztak erről a lehetőségről is  

 

    

 



5. oldal   
5. Indítványok javaslatok, egyebek  

 

 

      Megszerveztük csapatépítő tréningünket Lillafüred-Miskolc úticéllal mondta el Ducsai Judit  

      Ebédelni, Lillafüreden fogunk, utána Miskolc vadasparkba megyünk.  

Tagkönyvét mindenki hozza magával mert a kisvasúton és több helyen is kedvezményes jegyet 

kaphatunk. a kirándulás kközben maradjunk együtt a lemaradókat várjuk be. hazaérkezés délután öt 

óra körül  
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     ……………………………………………..         ---------------------------------------------  

   Panyi Tünde   hitelesítő                                  Márkus Mária Noémi hitelesítő  

  

  

  

…………………………………………………  

Lázár Szilárd jegyzőkönyvvezető  


